

UK Authorized Agency Agreement 授权代理合作协议

This agreement will be valid from 22 / 10 / 2024 to 21 / 10 / 2025. Party A could choose to renew the agreement by then, otherwise this agreement will be terminated automatically.

此协议有效期自 2024 年 10 月 22 日至 2025 年 10 月 21 日。到期后由甲方选择续约或合同自动失效。

我司任命 **Intel information service co., ltd** 为 UK 产品英国授权代表(The authorized UK Representative), **Intel information service co., ltd** 接受贵司任命在英国市场的 UK 产品授权代表.非常感谢您使用我们的服务,您提供的商品资料我们已完成审核,此合作有效期为 12 个月,自双方合同签订之日生效。到期后您将可选择取消或合同自动续约,在合同期间,您将可以使用我司信息放在商品、商品包装或随附的文件上。当结束合作 30 日内,请删除在商品、商品包装、包裹或随附文件上的 **Intel information service co., ltd** 所有信息,否则将视为违法使用 **Intel information service co., ltd** 信息,我方将保留法律追诉权益,特以通知,感谢您的配合。

We company appoints **Intel information service co., ltd** as the authorized The United Kingdom Representative for UK Marking products, and **Intel information service co., ltd** accepts your company's appointment of UK product authorized representatives in the UK market. Thank you very much for using our service. We have completed thereview of the product information you provided. This cooperation is valid for 12 months, efective from the date of sending the intormation. Ater the expiration, you can choose to cancel or automatically renew the contract. During the contractual cooperation period, you will be able to use our company information to post on the product, product packaging, package or accompanying documents. When the cooperation ends within 30 days, please delete the **Intel information service co., ltd** in the product, product packaging, package or accompanying documents UK, otherwise it wil be recarded as illeaal use of **Intel information service co., ltd** information, and it wilretain the rights of legal prosecution. We are hercby notified, thank you for your cooperation.

Party A/甲方	
Name(名称):	汕头市希月生物科技有限公司 Shantou Ximonth Biotechnology Co., Ltd.
Add(地址):	汕头市龙湖区浦江路 24 号一层之八 Room 8, Floor 1, No. 24, Pujiang Road, Longhu District, Shantou City
Zip Code(邮编):	/
Contact Person(联系人):	李运亮 Li Yunliang
Tel(联系电话):	/
E-mail(邮箱):	zhengyingdai@gmail.com
Product(产品名称):	化妆品 Cosmetics
Party B UK contact party/ 英国联络人	
Name(名称):	INTEL INFORMATION SERVICE CO.,LTD
Add(地址):	CHASE BUSINESS CENTRE 39-41 CHASE SIDE LONDON ,UNITED KINGDOM N14 5BP
Zip Code(邮编):	N14 5BP
E-mail(邮箱):	cyjaaHedy@outlook.com
Tel(联系电话):	0044 - 2070482982
Client No(编号)	UK-INTEL-BDT241022V7

若甲方紧急联系人发生变化,请在第一时间告知。因甲方未及时通知而带来的拖延,责任由甲方承担。此协议编号为 UK-INTEL-BDT241022V7,如有信息与本协议不一致,请以编号 UK-INTEL-BDT241022V7 协议为准。

If the emergency contact of Party A changed, please inform any Party B immediately. If Party A failed to do so, then delay might happen, this consequence will be borne by the Party A. This Agreement number is UK-INTEL-BDT241022V7. If any information is inconsistent with this Agreement, the UK-INTEL-BDT241022V7 agreement shall prevail.

授权负责人不提供卖家售后服务,此服务不在协议范围内,本协议不赋予其他责任和义务。
The authorized person in charge does not provide the seller's after-sales service, which is beyond the scope of the agreement, and this agreement does not give other responsibilities and obligations.

本协议为中文和英文的对照版本,英文只是起翻译作用,本协议内容以中文为准。
This agreement exists in English and Chinese language. The English version is solely for information purposes. The Parties agree that the Chinese version of this agreement alone shall prevail with legally binding effect.

Party A 甲方: 汕头市希月生物科技有限公司	Party B UK contact party: INTEL INFORMATION SERVICE CO.,LTD <i>For and on behalf of</i> INTEL INFORMATION SERVICE CO., LTD
Signature 签字: 李运亮	Signature 签字: 
Official seal 盖章: 	Official seal 盖章: <i>Authorized Signature(s)</i>
Date 日期: 2024.10.22	Date 日期: 2024.10.22